

Consolidated Statement Application / Amendment / Cancellation Form
綜合月結單申請 / 更改 / 取銷表格

To : Shanghai Commercial Bank Limited ("the Bank")
致 : 上海商業銀行有限公司 ("貴行")

Date 日期 : _____

Please complete the form in BLOCK LETTERS and put a "✓" in the appropriate box(es). 請用正楷填寫本表格及在適當方格內加上"✓"號。

Account Name 帳戶姓名 : _____

Primary Account No. 基本帳戶號碼¹ : _____

I/We would like to select the following type of Consolidated Statement 本人(等)/本公司欲選擇下述之結單類別 :

- SMART Banking Statement 「慧通理財」月結單
 General Banking Service Consolidated Statement 一般銀行服務綜合月結單
 Application of Consolidated Statement Service/Account(s) Inclusion 申請綜合月結單服務/附加帳戶²

Besides the above-mentioned Primary Account, I/we would like to include the following account(s) in the consolidated statement :
除上述基本帳戶外, 本人(等)/本公司欲包括下列存款帳戶於綜合月結單內 :

Account No. 帳戶號碼 : _____ Account No. 帳戶號碼 : _____
Account No. 帳戶號碼 : _____ Account No. 帳戶號碼 : _____
Account No. 帳戶號碼 : _____ Account No. 帳戶號碼 : _____
Account No. 帳戶號碼 : _____ Account No. 帳戶號碼 : _____

Account(s) Exclusion 移除帳戶³

I/We would like to exclude the following account(s) from the consolidated statement :
本人(等)/本公司欲於綜合月結單內移除下列帳戶 :

Account No. 帳戶號碼 : _____ Account No. 帳戶號碼 : _____
Account No. 帳戶號碼 : _____ Account No. 帳戶號碼 : _____

Cancellation of Consolidated Statement Service 取銷綜合月結單服務

Please cancel my/our Consolidated Statement Service. I/We understand that thereafter individual account statement (when applicable) will be sent out to the same correspondence address until my/our further notice.

請取銷本人(等)/本公司之綜合月結單服務。本人(等)/本公司了解以後個別帳戶之獨立月結單將仍根據 貴行登記之郵寄地址寄出, 直至 貴行收到本人(等)/本公司個別帳戶之更改地址通知為止。

I/We, the undersigned hereby certify that the above information is true and complete and authorize the Bank to consolidate the statement for each of the accounts listed above into a Consolidated Statement and/or to make any amendment to my / our statement as specified above. I/We agree that the Bank reserves the right to perform the above instruction at its sole discretion.
本人(等)/本公司證明上述資料為真確及完整, 並授權 貴行綜合上述帳戶之月結單及根據上述指示作出有關修改。本人(等)/本公司同意 貴行對上述指示之執行有絕對決定權。

Customer Signature(s) / Authorized Signature(s) (Must conform with specimen(s) of all the above account(s) held in our file)
客戶簽署 / 授權人簽署 (必須與上述帳戶之留存印鑑相符)

Remarks 備註 :

¹ Please designate one of the deposit accounts as Primary Account. For SMART Banking customer, HKD No Passbook Savings Account will be designated as Primary Account. 請選擇其中一個存款帳戶作為基本帳戶。如為「慧通理財」客戶, 港元簡便活期儲蓄帳戶將設定為基本帳戶。

² Please state all of the Deposit and Securities Account(s) number(s) when applying for SMART Banking Statement. 如申請「慧通理財」月結單, 請列明所有存款及證券帳戶號碼。

³ Applicable to General Banking Service Consolidated Statement user only. 只適用於一般銀行服務綜合月結單使用者。

For Bank Use Only 銀行專用				
Handling Branch	Signature Verified By	Approved By	Input By	Checked By